

EIN BRIEF AUS RUSSLAND / A LETTER FROM RUSSIA

TRAUDEL WALZ

DEUTSCH-RUSSISCHE-SQUARE-DANCE-FREUNDE

At the northernmost square dance club of the world, in Murmansk, with the "Polar Light Dancers", the young, talented Anna Mokhvina calls. After attending the caller school in Petrosavodsk/Karelia, she sends the following letter to her friends at the German-Russian Square-Dance Friends:

Hello, Eberhard:

I just came back from caller school.

It was a really nice one this year. I think that all of us feel that our call-ing skills are getting better due to the school training. Ken did a great job teaching us modules and sight calling and all the other things the caller must know.

I want to say many thanks to the Deutsch Russische Square Dance Freunde for sponsoring us to come to the school. The helping hand that

all of you always give to us is really important for the callers. I would like to say a special thank for singing classes.

That was a great idea, something we really need to know. I think that most of us don't have a clue how to sing correctly, and that nice young lady Natalia taught us as much as it was possible during the time we had for it.

Hope to see you soon, and please send my hugs to Traudel!

Best wishes

Anna Mokhvina



Beim nördlichsten Squaredanceclub der Welt, bei den „Polarlight Dancers“ in Murmansk callt die junge, talentierte Anna Mokhvina. Nach der Teilnahme an der Callerschule in Petrosavodsk/Karelien schickte sie den folgenden Brief an ihre Freunde vom Verein Deutsch-Russische Square-Dance Freunde.

Hallo, Eberhard:

Ich bin gerade von der Callerschule zurückgekommen. Es war in diesem Jahr wirklich nett. Ich glaube, dass wir alle fühlen, dass unser Calling durch diese Schulungen bes-

ser wird. Ken hat einen tollen Job geleistet, uns Module und Sichtcalling zu lehren, und all die anderen Dinge; die ein Caller wissen muss.

Ich möchte mich sehr bei den Deutsch-Russischen-Square-Dance-

Freunden dafür bedanken, dass sie uns sponsern, damit wir zu diesen Schulungen kommen können. Ich möchte mich besonders für die Singingclasses bedanken. Das war eine großartige Idee. Ich denke, dass die meisten von uns keine Ahnung haben, wie man korrekt singt. Die nette junge Dame, Natalia, lehrte uns so viel wie in der gegebenen Zeit möglich war.

Ich hoffe, Dich bald wiederzusehen, und gib bitte meine Umarmungen an Traudel.

Mit den besten Wünschen

Anna Mokhvina